
ACTA PLE NUM. 4/96 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 25 D'ABRIL DE 1996. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del 
dia vint-i-cinc d'abril de  mil  nou-cents noranta-sis,  es reuneixen a la sala de  
sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  membres 
integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor Alcalde, i 
assistits  per  mi,  el Vicesecretari. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 



Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Vicesecretari 
 
Sr.  Manuel Monfort Pastor 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 



o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 10 d'abril de 1996 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 
 -  Aprovació de la concessió  complementària  d'una subvenció, en 
relació a la minuta del Conveni entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
la Coordinadora de  Entidades  Flamencas y Andaluzas, per fer front a les  
despeses ocasionades pel Festival Flamenc de 1995. 
 
 
 "Vist  el  conveni  signat  entre  l'Ajuntament  de Cornellà  de 
Llobregat i la Coordinadora de Entidades  Flamencas y Andaluzas de Cornellà 
per les activitats a  desenvolupar a l'any 1995 i corresponents al Festival 
Flamenc  i Quinzena Flamenca, aprovat, text i minuta, per acord de  la 
Comissió de Govern de data 22 de març de 1995. 
 
 Davant  l'atorgament d'una subvenció  de  500.000,-pessetes  per  
part de la Junta de  Andalucía  destinada  a cobrir les despeses del Festival 
Flamenc de 1995. 
 
 I un cop feta la tramitació oportuna de la  corresponent  generació  
de crèdit a  la  partida  pressupostàrea 61.451.48901/Subv. Festival Flamenc, 
exercici 1996. 
 
 El  Ponent de la Comissió de Cultura,  Comunicació, Esports  i 
Relacions Ciutadanes, proposa a la  Comissió  de Govern l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la concessió complementària  d'una subvenció, en 
concepte de bestreta de pagament, en  relació a  la minuta del Conveni entre 
l'Ajuntament de Cornellà  de Llobregat i la Coordinadora de Entidades 
Flamencas y  Andaluzas, per tal de fer front a les despeses ocasionades  pel 
Festival  Flamenc de 1995, amb l'atorgament d'un import  de cinc-centes mil 
(500.000,-)pessetes, a càrrec de la partida pressupostària 61.451.48901. 
 
 Segon.-  Donar compte de la justificació  corresponent a aquesta 
quantitat. 



 
 Tercer.-  Donar  compte del contingut  del  present acord  al  Ple 
municipal, per a la seva ratificació,  a  la primera sessió que se celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents.  
 
 
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 Sessió celebrada el dia 17 d'abril de 1996. 
 
 - Aprovar l'autorització de pagament de 1.275.000,- pessetes  al 
Centre Unesco de Catalunya, per  a  l'execució del projecte d'organització 
d'una visita de 45 nens i nenes de  Sarajevo  al VII Festival  Internacional  de  
Pallassos Memorial Charlie Rivel. 
 
 
 "Vist el projecte del Centre Unesco de Catalunya de procedir  a  
l'organització d'una visita  de  quaranta-cinc nens i nenes de Sarajevo al 
nostre VII Festival Internacional  de Pallassos Memorial Charlie Rivel, i atès 
que  l'esmentat  projecte és d'interès social, en concret pel  l'objecte  perseguit 
per aquest de fomentar la cooperació i  la pau internacionals a través de 
l'educació escolar. 
 
 Atès que en conformitat al que disposa l'article 25 de  la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de  les  Bases del  Règim  Local, el municipi, 
per a la gestió  dels  seus interessos  i  en l'àmbit de les  seves  competències,  
pot promoure  tota classe d'activitats i prestar  tots  aquells serveis públics 
que contribueixin a satisfer les necessitat i  aspiracions de la comunitat veïnal, 
exercint en tot  cas competències en matèria de prestació de serveis socials. 
 
 
 Atès que l'UNESCO és l'única entitat  internacional que  disposa 
d'una xarxa d'associació d'escoles que  permet portar  a terme aquesta 
activitat i que ens sol.licita  una subvenció per fer front al cost del transport 
necessari per a  dur a terme aquesta activitat, i que ella es  fa  càrrec del  cost  
d'allotjament i manutenció, s'ha obtat  per  una subvenció directa. 
 
 Per  tot això aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposa 
l'article 7 i següents del Reglament regulador de l'activitat de foment de 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  i  els seus Organismes Autònoms,  
proposa  a  la Comissió de Govern l'adopció dels següents 



 
A C O R D S 

 
 Primer.-   Aprovar  l'autorització,  disposició   i obligació de 
pagament a nom del Centre Unesco de  Catalunya per   import  d'un  milió  
dues-centes   setanta-cinc   mil (1.275.000)  pessetes en concepte de bestreta, 
per a  l'execució del projecte d'organització d'una visita de  quaranta-cinc  
nens  i nenes de Sarajevo al nostre  VII  Festival Internacional de Pallassos 
Memorial Charlie Rivel. 
 
 Segon.-  El  Centre Unesco de  Catalunya  haurà  de justificar  la 
subvenció en el termini de sis mesos des  de la realització de l'activitat. 
 
 Tercer.-   Facultar  al  senyor   Alcalde-President d'aquest 
Ajuntament, José Montilla Aguilera, perquè, assistit  de  la  Secretària General  
d'aquest,  senyora  Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels 
presents acords. 
 
 Quart.- Donar compte de la present proposta d'acord en  la propera 
sessió plenària que tingui lloc, en  compliment del que disposa el punt 2 de 
l'acord plenari de 21  de desembre de 1995." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 
 3.- Ratificar el decret de l'Alcaldia que a  continuació s'indica. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la seva ratificació, 
es dóna lectura del Decret dictat  per l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva 
urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 1.627/96 de data 2 d'abril 
 
 
 "Vist  l'expedient  instruït  per  la  contractació mitjançant concurs, 
per l'assistència tècnica d'un  Coordinador pel programa Gent Gran. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes s'han presentat, 
les proposicions formulades per les Empreses Iniciatives i Programes, S.L. i 



GERS, S.A. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de  Contractació,  reunida  
a aquests efectes el dia  2  d'abril,  la qual,  previ  informe emès al respecte pel  
Cap  Tècnic  de Serveis  Socials,  estima com més  avantatjosa  per  aquest 
Ajuntament l'oferta formulada per "GERS, S.A." en aplicació dels  criteris,  
objectius de qualificació de  les  ofertes aprovats  al Plec de Condicions 
Particulars del  contracte, per quant si bé no és la millor oferta econòmica, la 
qualitat   tècnica  de la mateixa és molt bona, amb  un  ventall d'experiències 
molt ample en el sector de Gent Gran, formació  contínua pels seus 
professionals, introdueix de  forma clara l'avaluació mitjançant la planificació, 
la memòria  i la  supervisió  com mecanisme de control  de  qualitat  del servei, 
l'aportació de personal és d'un tècnic de grau mig, Gers té un millor 
coneixement de l'entorn. 
 
 Atès   que  l'òrgan  competent  per   l'adjudicació d'aquest  contracte 
és la Comissió de Govern per  delegació plenària  de 17 de juliol de 1995, al 
tractar-se d'un  contracte  d'assistència tècnica amb un tipus de licitació  de 
3.822.000.- ptes, es posa de manifest el caràcter  d'urgència de l'adjudicació 
del present contracte ja que el servei en  qüestió ha estat contractat fins el dia 
31 de  març  de 1996  i  per tant cal evitar que  l'esmentat  servei  resti desatès  
a partir de l'1 d'abril, això justifica que  sigui l'Alcalde qui per les expresades 
accions d'urgència  procedeixi a l'adjudicació del contracte, sotmetent a  
ratificació del Ple aquesta Resolució. 
 
 En el dia d'avui i en ús de les atribucions que  em confereix  l'article 
21.1 de la Llei 7/1985 de  2  d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Adjudicar a l'Empresa Gestió de  Recursos Socials, S.A. 
(GERS, S.A.), el programa d'un Coordinador de Gent Gran, amb estricta 
sujecció a les condicions  particulars  i tècniques aprovades en la Comissió de 
Govern de  10 de  gener de 1996, per un import de 3.822.000,-  ptes  (IVA 
inclòs) per un període d'un any a comptar de l'1 d'abril de 1996. 
 
 Segon.-  Fixar la garantia definitiva que haurà  de satisfer el 
contractista, de conformitat a l'article 8  del  Plec de Condicions, en la 
quantitat de 152.880,- ptes. , en el termini de 10 dies  a comptar del següent a 
la  recepció de  la present notificació, transcurreguts els quals  sense que ho 
hagi efectuat restarà sense  efecte l'adjudicació de conformitat a la Llei de 
Contractes de les  Administracions Públiques. 
 
 Tercer.- Retornar la fiança provisional d'un import de 76.440.- ptes, 
a Iniciatives i Programes, S.L. 



 
 Quart.-  Notificar   el present acord  a  l'Empresa adjudicataria, així 
com a tots els licitadors  participants en el concurs a Serveis Socials i 
Intervenció. 
 
 Cinquè.-  Ratificar el presente acord a la  propera sessió del Ple de 
l'Ajuntament que se celebri." 
 
 
 Després  de  l'explicació  feta  per  la  Regidora-Delegada  de  l'Area 
de Salut Pública,  Serveis  Socials  i Dona,  senyora  Judith  Ibàñez Vives, pren  
la  paraula  el Portaveu  del  Grup Municipal del PP, senyor  Amador  Rosas 
Outes,  per demanar que li sigui lliurada una còpia  de  la proposta de 
l'empresa adjudicatària, per així conèixer  les seves obligacions contractuals. 
  
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  del 
PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, per  dir que  li  enviaran fotocòpia del 
plec de condicions  que  va servir  per adjudicar el contracte en el que figuren  
totes aquestes obligacions. 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
         
  
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 3.- Aprovació de les Bases Generals per a la provisió definitiva 
de les places del personal d'aquest  Ajuntament i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  necessitat  de procedir  a  la  revisió definitiva de les 
Bases Generals per a la provisió  definitiva de les places del personal d'aquest 
Ajuntament i  dels seus Organismes Autònoms. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent 



 
A C O R D 

 
 Unic.- Aprovar les Bases Generals per a la provisió definitiva de les 
places del personal d'aquest Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms." 
         
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 
 4.-  Aprovació  de  la pròrroga  del  contracte  de prestació  del 
servei de vigilància privada al Parc de  Can Mercader i Mercats 
Municipals. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  proposta de  la Guàrdia  Urbana  per  a procedir a la 
pròrroga del contracte de la prestació, sense armes,  dels  serveis  de  
vigilància  privada,  mitjançant empreses  d'aquest caràcter, per atendre la 
vigilància  del Parc de Can Mercader i els Mercats Municipal fins el 10  de 
juliol  d'enguany,  data que està previst   s'adjudiqui  el concurs convocat per 
la contractació del servei, de conformitat  amb el procediment establert per la 
Llei de  Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Aquesta  Comissió de Règim Interior  i  Governació, proposa al Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Prorrogar el contracte de  prestació  del servei, sense 
armes,  per atendre la vigilància en el  Parc de  Can Mercader i els tres 
Mercats Municipals adjudicat  a SEGURIBER,  S.A. per un període de dos 
mesos, a comptar  de l'11 de maig  i fins el 10 de juliol de 1996. 
 
 Segon.- Modificar, en conseqüència, la data inicial de  vigència  del 
contracte, els plecs  de  condicions  del quals varen ser aprovats per la 
Comissió de Govern de  data 29  de  febrer de 1996, relatius a la  contractació  
de  la prestació, sense armes, del servei de de vigilància  privada,  mitjançant 



empreses d'aquest caràcter, per atendre  la vigilància  del Parc de Can 
Mercader i els Mercats  Municipals, en el sentit que la prestació dels serveis 
objecte de la  nova contractació s'iniciarà l'11 de juliol  d'enguany, en  lloc  de 
l'11 de maig de 1996, començant  a  còrrer  el termini  de  durada del nou 
contracte  a  partir  d'aquella primera data. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords a la Guàrdia Urbana,  a la 
Intervenció Municipal a SEGURIBER, S.A.  i  a tots els possibles participants  
al concurs convocat." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón  Arévalo, pren la paraula el  Portaveu  
del Grup  Municipal  d'IC-Els Verds, senyor Frederic  Prieto  i Caballé, per 
informar de l'abstenció del seu grup en aquest punt,  en  coherència amb 
votacions anteriors  relatives  a aquest servei. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció  del  Regidors del Grup 
Municipal  d'IC-EV,  senyors  Frederic  Prieto Caballé, Adelina Cobos 
Caballero,  Ignacio Florez  Barrón,  Carmen  Romero López  i   Gabriel  
Serrano Sánchez. 
 
 
 
         
 5.- Aprovació de l'adscripció a l'Empresa Municipal de  
Promoció Econòmica de Cornellà (PRECSA), dels  terrenys de 10.749 m2. 
situats a l'illa limitada pels carrers  Tirso de  Molina,  avinguda de la 
Fama, avinguda  del  Maresme  i carrer Albert Einstein. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "En    virtud    de   l'escriptura    pública    de reparcel.lació 
formalitzada davant el Notari, senyor Eduardo G. Duarte Acha, el 20 de maig 
de 1987, aquest Ajuntament va  adquirir  la propietat del terreny  situat  al  
Polígon Industrial Almeda, a l'illa configurada pels carrers Albert Einstein,  
Tirso  de  Molina, Avgda. de la  Fama  i  Avgda. Maresme,  de superfície 49.253 
m², figurant inscrit al  seu nom al Registre de la Propietat d'Hospitalet de  
Llobregat, tom i llibre 435, foli 90, finca 34.570, a on el 21 de març de  1991,  
va aprovar-se el projecte  anomenat  "Centre  de Serveis a les Empreses". 
 



 L'acord plenari de 26 de maig de 1994,  va adscriure  a  la  Societat 
Promoció Econòmica  de  Cornellà,  S.A. (PRECSA), els terrenys de 27.092 m² 
a que es fa  referència a l'esmentat acord. Essent d'interès municipal fer 
adscripció així mateix a Precsa de la resta de terrenys de l'illa, qualificats com 
d'ús hoteler, recreatiu, excepte  d'aquells sobre  els que va atorgar-se la 
concessió administrativa  a Camping  Salou, mitjançant acord plenari de data 
26de  maig de 1994. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adscriure a la Societat Municipal Promoció Econòmica  de 
Cornellà Societat Anònima (Precsa),  els  terrenys de 10.749 m² de superfície, 
que figuren grafiats  en plànol annexe i que formen part de la total finca 
registral núm.  34.570,  situats en l'illa  delimitada  pels  carrers Albert  
Einstein,  Tirso de Molina, Avinguda de la  Fama  i Avinguda Maresme. 
 
 L'adscripció es fa a la Societat Promoció Econòmica de  Cornellà, 
Societat Anònima (PRECSA), per al  compliment dels fins pels que va ser 
creada l'esmentada societat i que figuren  als  Estatuts de la seva  constitució,  
mantenint, l'Ajuntament,  la  propietat del bé adscrit i  tenint  dret PRECSA a 
la seva utilització i correlativament  l'obligació de conservar el bé rebut i de 
realitzar-hi les  reparacions i millores necessàries, les quals accediran en 
benefici del bé  en  el moment en que es produeixi la  seva  reversió  a l'Ens 
Local. 
 
 L'adscripció  es  mantindrà vigent  mentres  el  bé adscrit  es destini 
a la finalitat per la qual  aquesta  es fa. 
 
 Segon.-  Notificar  aquest  acord  al   Departament d'Obres i 
Urbanisme i a l'empresa PRECSA." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 



 
 
 6.- Aprovació definitiva del projecte de desviament del 
col.lector de la Plaça Galícia, promogut per la  Societat Privada Municipal 
d'Aparcaments de Cornellà de  Llobregat, S.A. (SOMAP,S.A.) 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'Acord de l'Ajuntament Ple, de data  30  de novembre de 
1995, pel qual s'aprovà inicialment el projecte de  Desviament del  col.lector de 
plaça  Galícia,  promogut per  l'Empresa Municipal SOMAP, S.A., dotat amb 
un  pressupost  de  trenta-nou milions  sis-centes  setanta-cinc  mil quaranta   
tres  pessetes,  I.V.A.  inclòs,   (39.675.043,- ptes.). 
 
 Atès el certificat de la Secretària General,  relatiu  a  les  
publicacions de l'Acord  adoptat  al  Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la  Generalitat de Catalunya, sense que s'hagin presentat  
al.legacions a l'aprovació del projecte, però si suggeriments per  l'Empresa  
Societat  General d'Aigües de Barcelona,  S.A.,  per instància  de  data 29 de 
febrer de 1996,  que  no  suposen modificació del projecte. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,  de  15 
d'abril, Municipal, 24 i 25.2 c) i  d)  del Reglament  d'Obres, Activitats i Serveis 
dels  Ens  Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com  la 
Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les Administracions  Públiques;  
la  Comissió  Informativa   d'Urbanisme, Obres,  Manteniment i Serveis, 
proposa a  l'Ajuntament  Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar, definitivament, el  projecte  de Desviament del 
col.lector de la plaça Galícia, promogut per l'Empresa Municipal SOMAP, S.A., 
dotat amb un pressupost de trenta-nou  milions sis-centes setanta-cinc  mil  
quaranta-tres, I.V.A. inclòs, (39.675.043,- ptes.). 
 
 Segon.-  Notificar  el present  Acord  a  l'Empresa Municipal  
SOMAP,  S.A., promotora del  projecte,  pel  seu conèixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 



 
         
 
 
 7.-   Aprovació  inicial  del  Projecte   modificat d'obres  de  
reforma per a la millora de  la  vialitat  del barri Riera, dotat amb un 
pressupost de 99.999.677,- pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte modificat d'obres de reforma  per la  millora  de la 
vialitat del barri  Riera  de  Cornellà, redactat  per la Sra. Lourdes Peruchet i 
Font-Arquitecta  i el Sr. Albert Roig i Cunill-Arquitecte Tècnic, dotat amb un 
pressupost  de noranta-nou milions  nou-centes  noranta-nou mil   sis-centes  
setanta-set  pessetes,   I.V.A.   inclòs, (99.999.677,- ptes.). 
 
 Atès  que  el present Projecte forma  part  de  les actuacions  
presentades  a la Diputació  de  Barcelona  per aquest Ajuntament, per a la 
seva inclusió al Pla de  Cooperació  i  Assistència  Local 1996-1997 i  que  
d'acord  amb l'article 18.5 de les normes Reguladores de l'esmentat Pla, cal 
remetre'l a la Diputació de Barcelona. 
 
 Atès l'informe emès per l'Arquitecta/Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, el qual posa de manifest que "Durant el període 
d'informació pública l'Associació de Veïns  del  Barri proposà introduir unes  
modificacions  de detall  en el Projecte que no impliquen modificació  en  el seu 
pressupost.  Les citades modificacions afecten a  l'ample  de les voreres que en 
el projecte inicial eren  de  la mateixa  amplada  i  ara passan a  ésser  
asimètriques,  de manera que primi, sempre que sigui possible, la orientació.  
Aquestes  modificacions  no  impliquen  modificació  en  la superfície  total  de 
voreres, tant sols afecta a  la  seva distribució.  La disminució d'arbres, ja que 
a les  voreres que s'han reduït desapareixen, ve compensada per  l'augment 
d'elements de protecció per impedir l'aparcament de  cotxes en les mateixes".   
 
 Atès,  així mateix, l'informe favorable,  emès  per l'Assessor Jurídic 
de l'Area, a la aprovació de la  modificació del projecte. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,   de  15  
d'abril,  Municipal  i  Règim  Local   de Catalunya,  articles  24  i  25.2 c)  i  d)  
del  Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat  per 
Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei  13/95, de  18  de  maig,  
de  Contractes  de  les  Administracions Públiques;  la  Comissió  Informativa  
d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 



l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el Projecte  modificat  d'obres de 
reforma per la millora de la  vialitat  del barri  Riera  de  Cornellà, redactat per  
la  Sra.  Lourdes Peruchet  i Font-Arquitecta i el Sr. Albert Roig i  Cunill-
Arquitecte  Tècnic, dotat amb un pressupost de  noranta-nou milions  nou-
centes noranta-nou mil sis-centes  setanta-set pessetes,  I.V.A.  inclòs,  
(99.999.677,-  ptes.),  en  els termes propossats per l'Arquitecta Municipal. 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat Projecte modificat a 
Informació Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí Oficial de la 
Província i al Diari Oficial  de la Generalitat, pel període de 30 dies, així com al 
Butlletí  d'Informació  Municipal  i al Tauler  d'Anuncis  de  la Corporació,  per 
tal que qui es consideri interessat  pugui efectuar  al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut  l'esmentat  termini, sense que hagin recaigut reclamacions,  el 
Projecte s'entendrà definitivament aprovat. 
 
 
 Tercer.- Ordenar la remisió d'un exemplar  diligenciat del Projecte 
aprovat definitivament a la Diputació  de Barcelona  com a part de la 
documentació requerida pel  Pla de Cooperació i Assistència Local (P.C.A.L. 
1996-1997). 
 
 Quart.-  Designar  la direcció facultativa  de  les obres a la Sra. 
Lourdes Peruchet i Font-Arquitecta i al Sr. Albert Roig i Cunit-Arquitècte 
Tècnic." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis, senyor  Antonio  Martínez Flor, pren la paraula  el  
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per avançar que la Diputació  de 
Barcelona, provablement en pocs dies, aprovarà  una subvenció  per a aquesta 
obra amb càrrec al PCAL 96-97. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Arribant  a aquest punt, el Sr. Alcalde fa  constar que els punts 8 i 
9 es debatran conjuntament. 



 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió  Informativa  
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis,  que  textualment diuen: 
  
 
 8.- Aprovació definitiva del Projecte bàsic  d'obra ordinària 
d'aparcament soterrani de la Plaça Galícia, dotat amb un pressupost de 
298.741.296,- pessetes. 
 
 
 "Vist  l'Acord  de  l'Ajuntament Ple,  de  data  26 d'octubre de 1995, 
pel qual s'aprovà inicialment el projecte  bàsic, d'obra ordinària, d'aparcament  
soterrani  plaça Galícia,  redactat  pel  Sr.  Jordi  Frontons-Arquitecte  i 
promogut per la Societat Privada Municipal d'Aparcaments de Cornellà  de  
Llobregat, S.A. (SOMAP, S.A.), dotat  amb  un pressupost  de  dos-cents 
noranta-vuit  milions  set-centes quaranta-una  mil dues-centes noranta-sis 
pessetes,  I.V.A. inclòs (298.741.296,- ptes.). 
 
 Atès  el  certificat  de  la  Secretària   General, relatiu  a les 
publicacions de l'Acord adoptat al  Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la  Generalitat de Catalunya, sense que s'hagin presentat  
al.legacions a l'aprovació del projecte. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,   de  15  
d'abril,  Municipal  i  Règim  Local   de Catalunya,  articles  24  i  25.2 c)  i  d)  
del  Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat  per  
Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei  13/95, de  18  de  maig,  
de  Contractes  de  les  Administracions Públiques;  la  Comissió  Informativa  
d'Urbanisme,  Obres,  Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Aprovar,  definitivament,  el   projecte bàsic,  d'obra  
ordinària,  d'aparcament  soterrani   plaça Galícia,  redactat  pel  Sr.  Jordi  
Frontons-Arquitecte  i promogut per la Societat Privada Municipal 
d'Aparcaments de Cornellà  de  Llobregat, S.A. (SOMAP, S.A.), dotat  amb  un 
pressupost  de  dos-cents noranta-vuit  milions  set-centes quaranta-una  mil 
dues-centes noranta-sis pessetes,  I.V.A. inclòs (298.741.296,- ptes.). 
 
 Segon.-  Notificar  el present  Acord  a  l'Empresa Municipal  
SOMAP,  S.A., promotora del  projecte,  pel  seu conèixement i efectes." 
 
 
 



 
 9.- Aprovació inicial del Projecte executiu  d'obra ordinària de 
primer establiment, per a la construcció  d'un aparcament  soterrani  a  la 
Plaça Galícia,  dotat  amb  un pressupost de 298.741.296,- pessetes. 
 
 
 "Vist  el  projecte executiu d'obra  ordinària,  de primer  
establiment, per a la construcció  d'un  aparcament soterrani a la plaça 
Galícia, redactat pel Sr. Jordi  Frontons-Arquitecte i promogut per la Societat 
Privada  Municipal  d'Aparcaments de Cornellà de Llobregat,  S.A.  (SOMAP,  
S.A.),  dotat amb un pressupost de  dos-cents  noranta-vuit milions set-centes 
quaranta-una mil dues-centes noranta-sis pessetes, I.V.A. inclòs 
(298.741.296,- ptes.). 
 
 Atesos els informes favorables, emesos per l'Arquitecta/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Serveis i de l'Assesor Jurídic de l'Area, 
obrants a l'expedient. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,   de  15  
d'abril,  Municipal  i  Règim  Local   de Catalunya,  articles  24  i  25.2 c)  i  d)  
del  Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat  per  
Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei  13/95, de  18  de  maig,  
de  Contractes  de  les  Administracions Públiques;  la  Comissió  Informativa  
d'Urbanisme,  Obres,  Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte executiu d'obra ordinària, 
de primer establiment, per a la construcció  d'un aparcamen soterrani a la 
plaça Galícia,  redactat pel Sr. Jordi Frontons-Arquitecte i promogut per la  
Societat Privada Municipal d'Aparcaments de Cornellà de  Llobregat,  S.A. 
(SOMAP, S.A.), dotat amb un pressupost  de  dos-cents  noranta-vuit  milions  
set-centes  quaranta-una  mil dues-centes    noranta-sis    pessetes,    I.V.A.    
inclòs (298.741.296,- ptes.). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a  Informació 
Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí  Oficial  de la Província i al 
Diari  Oficial  de  la Generalitat,  pel període de 30 dies, així com al  Butlletí 
d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal que qui 
es consideri interessat pugui efectuar al.legacions   i  reclamacions.  
Transcorregut   l'esmentat termini, sense que hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.-  Notificar  el present Acord  a  l'Empresa Municipal  



SOMAP,  S.A., promotora del  projecte,  pel  seu conèixement i efectes." 
 
 Després d'una breu explicació del contingut  d'ambdós punts feta 
pel President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez Flor, pren la paraula  
el  Regidor del  Grup Municipal d'IC-EV, senyor Ignacio Florez  Barrón, per  
demanar  que  es pensi en la  possibilitat  de  què  a l'aparcament  es prevegi 
un espai d'estacionament de  bicicletes. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla Aguilera, 
per dir que recull aquest suggeriment, i en tot cas queda condicionat a la 
demanda que es  produeixi d'aquest servei. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per manifestar  que sense perdre places d'aparcament  
d'automòbils, sempre es pot estudiar la distribució prevista de les places  per 
aprofitar els espais morts no aprofitables  per als automòbils, i així donar 
sortida a aquesta petició.  
 
 Després d'això se sotmeten a votació els  dictamens corresponents 
als punts 8 i 9, i són aprovats per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE SERVEIS A LA PERSONA 

 
 
 10.- Aprovació de la pròrroga del Conveni regulador de  l'acció  
concertada entre l'Ajuntament  de  Cornellà  i l'Assemblea Local de la 
Creu Roja, per promoure tota  clase d'activitats en matèria de serveis 
socials. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Atès  que en conformitat al que disposa  l'article 25 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de las Bases del  Règim  Local, el municipi, 
per a la gestió  dels  seus interessos  i  en l'àmbit de les  seves  competències,  
pot promoure  tota  clase d'activitats i prestar  tots  aquells serveis publics que 
contribuexin a satisfer les necessitats i  aspiracions de la comunitat veïnal, 



exercint en tot  cas competències en matèria de Serveis Socials. 
 
 
 Atès que aquest Ajuntament i l'Assemblea Local   de la  Creu Roja 
de Cornellà de LLobregat, venen actuant  conjuntament durant els darrers 
anys, mitjançan la subscripció de  diferents convenis reguladors de 
col.laboració,  en  el desenvolupament de diferents campanyes, en la seva 
qualitat d'auxiliar dels poders públics. 
 
 Atès que un cop finalitzada la vigència de l'esmentat conveni es fa 
necessari procedir a la seva pròrroga amb les mateixes condicions que 
estableix el darrer conveni  de data 28 de setembre de 1995, tal com estableix 
el punt desé de l'esmentat conveni el qual permet ser prorrogat un altre any. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió  Informativa de l'Area de la 
Persona, en  conformitat amb el que disposa l'article 7 i següents del 
Reglament regulador de l'activitat  de foment de l'ajuntament de Cornellà de  
Llobregat  i els seus Organismes Autònoms proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents  
  

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la pròrroga del Conveni  Regulador de  l'acció  
Concertada entre l'Ajuntament  de  Cornellà  i l'Assemblea Local de la Creu 
Roja d'aquesta Ciutat en  tots els  seus  termes que indica el text, per un  
període  d'un any,  podent ser prorrogat per períodes  anyals  successius amb 
antelació al seu venciment si no existeix denúncia  per cap  de les parts, que 
en cas de produir-se la pròrroga  es revisarà  de  comú acord el contingut en  
relació  amb  els programes i activitats a desenvolupar, com document annex. 
 
 Segón.-   Aprovar  l'import  d'aquest  conveni   de 11.137.000.-  pts. 
(onze milions cent trenta-set  milpessetes)  que es farà efectiu en dos terminis, 
el 30 de maig  i 30 de setembre de 1996." 
         
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta  per  la 
Regidora-Delegada de  l'Area  de  Salut Pública,  Serveis  Socials i Dona,  
senyora  Judith  Ibàñez Vives,  se sotmet a votació el dictamen, i és  aprovat  
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.- Aprovació inicial de la modificació de l'Ordenança  General  
de Convivència Ciutadana, pel que fa  a  la totalitat del títol VII dedicat a 
la tinença d'animals. 



 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Aquesta entitat, mitjançant acord Plenari  adoptat en sessió 
celebrada, el dia 28 d'abril de 1986, va  aprovar el títol VII de l'Ordenança 
General de Convivència Ciutadana  dedicat a la tinença d'animals al municipi 
de  Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès  que resulta adient procedir a la  modificació de l'esmentat 
títol, per tal com des del 1986 s'han produït modificacions legislatives de 
importància, com la Llei 3/88 de  4 de març de protecció dels animals, del  
Parlament  de Catalunya, i disposicions complementàries, que  estableixen les  
obligacions  de venedors i tenidors d'animals  amb  la regulació concreta de la 
potestat sancionadora dels  incompliments. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió  Informativa de l'Area de la 
Persona, en conformitat amb el que disposen els  articles  49  i 70 de la Llei 
7/1985,  de  2  d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en 
concordança  amb l'article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de l'Ordenança  
General de Convivència Ciutadana pel que fa  a la totalitat del seu títol VII 
dedicat a la tinença  d'animals, d'acord amb el text que acompanya la present  
proposta. 
 
 Segon.-  Sotmetre  la  modificació  de  l'esmentada Ordenança a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a 
efectes de reclamacions  i suggeriments,  mitjançant  la  inserció  del   
corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la Província,  transcorre 
gut  el  qual  sense haver-se presentat  cap  reclamació  o suggeriment, 
s'entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.-  Aprovada definitivament la modificació de l'esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu  text en el Butlletí Oficial de la 
Província i entrarà en  vigència  un  cop  transcorreguts 15 dies a partir  de  la  
seva publicació." 
 
         
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta  per  la 



Regidora-Delegada de  l'Area  de  Salut Pública,  Serveis  Socials i Dona,  
senyora  Judith  Ibàñez Vives,  pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  
del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que considera que les 
modificacions proposades són positives, però recorda que encara més 
important és vetllar per a la seva  aplicació. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per insistir en  la necessitat de vigilar el 
compliment de les  ordenances. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del  Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per  assenyalar  que  no s'ha previst la 
venda d'ocells,  com  es  ve realitzant  en  algun lloc públic de  Cornellà,  
contestant sobre això la Regidora-Delegada de l'Area de Salut Pública, Serveis  
Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez  Vives,  que comentarà aquesta qüestió 
amb el tècnic del Departament  de Sanitat. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per  manifestar que en els últims temps s'ha 
observat una  important degradació de la neteja dels carrers, per excrements 
d'animals.  En aquest sentit el senyor President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, informa  que la  Comissió Informativa d'Urbanisme, 
tractarà  properament la  possibilitat  d'instal.lar 12  pipi-can  força  amplis, 
seguint  el  model dels instal.lats a Sant Joan  Despí.  La idea   és  que, si així 
s'acorda,  aquestes  instal.lacions comencin a funcionar simultàniament a 
l'entrada en  funcionament  del nou contracte de neteja urbana, és a dir, a  la 
tardor d'aquest any. 
 
 Després d'això, se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 12.- Encomanar a l'Ajuntament i els seus Organismes Autònoms  
que  duguin a terme una revisió de  formularis  i impresos per a eliminar 
qualsevol forma discriminatòria del llenguatge en referir-se a les dones. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 



 
 "Atès  que  tant la Unió Europea com el  Govern  de l'Estat,  la 
Generalitat de Catalunya, la UNESCO  i  altres institucions representatives 
recomanen que la societat faci el  màxim esforç per eliminar les  formes  
discriminatòries del llenguatge en referir-se a les dones. 
 
 Atès  que  l'administració  municipal  no  s'ha  de limitar  a ser 
simple seguidora o acompanyant  dels  canvis socials, sinó impulsora i 
promotora de les formes igualitàries i democràtiques. 
 
 Atès que els documents i escrits oficials  exerceixen,  pel que fa al 
llenguatge una funció d'exemplaritat  i són considerats per la ciutadania com 
a models a imitar. 
 
 Atès  que aquest fet confereix al llenguatge  administratiu efectes 
educatius i multiplicadors. 
 
 Atès que per aquestes raons el Consell Municipal de la Dona 
demana a aquest Ajuntament l'adopció de mesures per tal  que  tota la 
documentació municipal observi  un  total respecte a l'igualtat entre ambdós 
sexes i elini tota forma de discriminació. 
 
 Els  grups polítics municipals d'aquest  Ajuntament proposem 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Encomanar a tots els òrgans de  l'Ajuntament i dels seus 
organismes autònoms que duguin a terme una revisió  dels  formularis i 
impresos que  utilitzen  en  el sentit d'eliminar-ne qualsevol forma o aparença 
de  discriminació i que vetllin, en tots els documents i escrits  que la  seva 
activitat generi, per la plena igualtat de  tracte entre totes les persones. 
 
 Segon.-  Aprovar i adoptar com a guia el  text  que sota  el títol "Us 
igualitari del llenguatge en  l'administració  municipal",  preparat pel Centre  
de  Normalització Lingüística  per  iniciativa del Consell  Municipal  de  la 
Dona,  que serà distribuït a tot el personal de  l'administració. 
 
 Tercer.- En totes aquelles qüestions no  previstes, no resoltes o 
dubtoses, el Centre de Normalització Lingüística,  atendrà les consultes i 
oferirà assessorament per  a la millor adequació dels escrits als criteris 
indicats."         
       
 
 Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta  per 



la Regidora-Delegada de  l'Area  de  Salut Pública,  Serveis  Socials i Dona,  
senyora  Judith  Ibàñez Vives, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar el  seu  content 
per aquesta moció, la  qual  parteix  d'un programa  més  ampli  promogut pel 
col.lectiu  de  dones  i acceptat per tots els partits. 
 
 
 
 Els  grups municipals consideren superflu el  debat de la moció, per 
quant aquesta ha vingut recolzada per tots ells. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 13.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal  de 
CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per  cridar l'atenció  sobre el procés de 
degradació que  pateixen  els carrers  de  la ciutat els últims temps. En  
concret  a  la vorera  del carrer Rubió i Ors cantonada Sant Jeroni hi  ha un  
dispositiu per impedir l'aparcament sobre  les  voreres (bola de formigó), que 
resulta perillós per als vianants, i al passeig dels Ferrocarrils Catalans, també 
hi ha un altre obstacle d'aquesta mena en un pas per a invàlids. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per respondre que efectivament hi ha un cert 
deteriorament dels carrers, i per això aquesta setmana s'han obert les ofertes 
per al contracte de la realització d'obres d'infraestructures  urbanes,  a  partir  
del  qual  es  milloraran  moltes d'aquestes mancances. Pel que fa a la 
presència de boles de formigó  a les voreres, el senyor Martínez  continua  
dient que es tracta d'un problema de difícil solució, ja que està comprovat que 
si no es col.loquen impediments, les  voreres són ocupades pels cotxes, 
situació evidentment pitjor; això no  obstant,  no exclou que a la Comissió  
Informativa   es pugui  discutir amb més profunditat el lloc idoni on  posar els 
impediments. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls,  per  fer esment  d'una promesa electoral 
feta als veïns de la  plaça Sardana, relativa a la construcció d'una zona coberta 



en el perímetre  de  la mateixa plaça, contestant sobre  això  el senyor  Antonio  
Martínez Flor, que el  compromís  continua vigent,  ja que s'ha parlat amb els 
veïns i de  comú  acord s'ha rebutjat el primer avantprojecte, trobant-se a 
l'espera del segon. El Sr. Cortada també proposa que s'instal.lin semàfors  
acústics per a cecs, com s'ha fet a Esplugues.  A tot això respon el senyor 
Alcalde, José Montilla  Aguilera, que  la Comissió Informativa de l'Area de 
Règim Interior  i Governació,  pot discutir el tema encara que ell  
personalment  no és partidari perquè al solucionar un problema,  en crea 
d'altres. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que  lamenta que no s'hagi 
discutit prèviament la  reducció dels  dies festius de la festa major,  que  
tradicionalment havien estat dijous i divendres de la setmana del Corpus, i 
que ara s'ha reduït a un sol dia; sobre això es comenta que el  canvi s'ha degut 
a la proposta d'alguna empresa  important.  El  Sr. Rosas critica que a un mes 
i  escaig  de  la festa major, no es conegui encara el calendari de la festa. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  del  
PSC, senyor Antonio  Balmón  Arévalo,  per, després de manifestar que 
efectivament ha estat una omissió per  la  seva part no haver-ho posat en 
coneixement  de  la resta dels Grups Polítics, respondre a la primera pregunta, 
dient  que  la reducció d'un dia festiu dels  de  la  festa major,  és una petició 
dels comerciants de Cornellà i  dels mercats;  les  grans  empreses no tenen  
problema  amb  les festes  locals perquè elles pacten amb el seu personal  una 
altra distribució de festes. 
 
 Pel que fa a la segona pregunta feta pel Sr. Rosas, el  President-
Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area de  Serveis a la Persona, senyor 
Vicenç Badenes i  Teixidó, contesta que la festa major fa mesos que s'està 
preparant i que el seu contingut és el que resulta de la negociació amb les  
entitats  culturals  i associatives  de  Cornellà.  En aquest  sentit,  d'aquí a 
dues setmanes  es  convocarà  una Comissió Informativa monogràfica sobre la 
qüestió. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del  Grup Municipal  del 
PP, senyora María Isabel Espinosa  Fernánez, per  preguntar si per reduir la 
velocitat dels  vehicles  a l'avinguda  dels  Alps, no hi ha un altre  sistema  que  
no siguin  les  bandes rugoses instal.lades, ja  que  per  les seves  
característiques resulten molt molestes als  usuaris de  l'avinguda.  Sobre  
això respon el  Portaveu  del  Grup Municipal  del  PSC,  senyor Antonio  
Balmón  Arévalo,  que aquestes  bandes  es  van  instal.lar  després  d'infinitat 
d'accidents a aquesta via, en algun dels qualshi van  haver morts,  i  que 
aquest sistema és eficaç, ja que  no  hi  ha hagut cap més accident. 
 



 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal  d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per  preguntar  si  no hi ha manera de 
flexibilitzar  els  criteris d'edats i nivells establerts per a l'entrada de nous  
alumnes  a l'Escola Municipal de Música. També recomana que  es comprovi  
els nivells de clor de la piscina, ja  que  l'han informat que alguns usuaris han 
sofert erupcions  cutànies. Per  acabar, vol constatar que continuen donant-se  
fotocopiats  documents gruixuts escrits per una sola  cara,  quan sembla que 
l'Ajuntament havia acordat per estalviar  paper, que  s'escriurien per les dues 
cares; exemple d'això és  la memòria de PRECSA, que se'ls ha lliurat. 
 
 Per contestar a la primera pregunta plantejada  pel Sr. Florez, pren 
la paraula la Regidora-Delegada de  l'Area d'Ensenyament,  senyora Cristina 
Gasull Martínez,  assenyalant que efectivament per ingressar a l'Escola 
Municipal de Música  s'exigeix  una  edat màxima i un  nivell  mínim  de 
coneixements, imprescindibles per donar seriositat i qualitat  als 
ensenyaments impartits. Una altra  cosa,  continua dient la senyora Gasull, és 
que ella comparteix la  preocupació de tants veïns, infants i adults, que no 
poden desenvolupar  les  seves inquietuds musicals a  causa  d'aquests 
requisits  d'ingrés a l'Escola Municipal de Música. En  tot cas  s'hauria 
d'estudiar  com donar satisfacció  a  aquesta demanda  dels  que volen 
introduir-se al món de  la  música sense l'ànim de fer-ne una professió. 
 
 Pel que fa al segon problema plantejat pel  Regidor del  Grup 
Municipal d'IC-EV, senyor Ignacio Florez  Barrón, pren la paraula el President-
Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area de Serveis a la Persona,  senyor  
Vicenç Badenes i Teixidó, per contestar que no té constància de la situació  
que esmenta, perquè ningú ho ha denunciat, i  que en  tot cas, demà ho 
investigarà. Conclou que  no  obstant, les  piscines estan controlades 
diàriament des del punt  de vista sanitari. 
 
 
 Tot  seguit  pren la paraula la Regidora  del  Grup Municipal  d'IC-
EV,  senyora Adelina Cobos  Caballero,  per informar al Ple que ha estat 
elegida membre de  l'Executiva de la Unió Comarcal de CC.OO., cosa que 
l'obligarà a  dimitir del seu càrrec com a regidora. En aquest sentit agraeix 
profundament als companys regidors i funcionaris de l'Ajuntament,  el tracte 
rebut aquests sis anys, i en  particular la confiança dipositada pels votants 
que van fer que pogués accedir al càrrec de regidora del seu poble. 
 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una hores i quinze minuts, 



signant la present acta l'Alcalde-President,  juntament amb mi, el 
Vicesecretari,  que  ho certifico. 


